
 
 

  



 

TERMS & CONDITIONS 

 

• Hadi Express Exchange is Licensed by the Central Bank of the UAE 

• These terms and conditions are governed by the laws of the United Arab Emirates. 

Any dispute arising from or related to these terms and conditions will fall under 

the exclusive jurisdiction of the Courts of the United Arab Emirates.  

• General Provisions 

• The Terms and Conditions outlined below govern your access and use of our 

website (referred to as “the Website”). 

• You agree that the English language version of these Terms and Conditions will 

be the governing version for all languages. Any translations provided are for 

guidance purposes only. Should a dispute or claim arise in connection with these 

Terms and Conditions, it will be resolved in relation to the English version 

exclusively. 

• Within these Terms and Conditions, references to “Hadi Express Exchange,” “we,” 

“us,” or “our” refer to Hadi Express Exchange, while “you” and “your” refer to 

anyone accessing and/or using the Service as a Sender. 

• You acknowledge that access to and use of the Service is contingent upon your 

acceptance of these Terms and Conditions. You may request a copy of these Terms 

and Conditions via post or email at any time. Simply contact us at 

customercare@hadiexchange.ae or download them directly from 

www.hadiexchange.ae. 

• Hadi Express Exchange, licensed by the Central Bank of the UAE, reserves the right 

to modify terms and conditions in accordance with applicable laws or internal 

policies. Any such revisions will be communicated to customers prior to 60 days 

of the revision via the website, branch notifications, or electronic means. 

• Any rebate, gift, or incentive provided by Hadi Express Exchange is subject to 

specific terms and conditions associated with each promotion. These terms will be 

prominently displayed in our advertisements, branch disclosures, or on our 

website. Failure to comply with these terms may result in the forfeiture or 

cancellation of any offered incentive. 

• For issues related to lost or stolen payroll cards or complaints about unauthorized 

transactions, please contact us at +971 4 335 4499 or email 

customercare@hadiexchange.ae 

 

Waive Cooling-off Period 

 

By proceeding with any of our Products or Services, you acknowledge and agree 

to waive your cooling-off period. This applies to all remittances in both local and 

foreign currencies, Foreign Currency Exchange transactions (Buy/Sell), Wages 

Payment via WPS, and Value Added Services initiated with us. 
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Definitions 

 

• In these Terms and Conditions, the following terms shall have the indicated 

meanings: 

• Compliance Officer refers to staff at Hadi Express Exchange responsible for 

compliance with Money Transfer Regulations and anti-money laundering laws. 

• Fees refers to the charges we apply for the Service, as communicated to you 

before issuing a Confirmation or as provided in these Terms and Conditions. 

• Force Majeure Event includes circumstances beyond our control. 

• FX Spread represents the difference between the exchange rate we buy a currency 

at and the rate we offer you for conversion. 

• Malicious Code includes viruses, Trojans, and other harmful software designed to 

damage or interfere with any systems or data. 

• Money Transfer Regulations refers to applicable laws in the UAE and/or the 

country where the funds are to be received. 

• Prohibited Purpose means using the Service for any unlawful activities, including 

money laundering, or avoiding the seizure of funds. 

• Beneficiary refers to the person receiving the money transfer. 

• Reference Number is the unique number issued to your transaction that the 

Beneficiary must provide to collect the funds. 

• Sender or Remitter refers to the person initiating the money transfer. 

• Transaction means any money transfer initiated by you using the Service. 

• Website refers to www.hadiexchange.ae, where we provide online money transfer 

services and information. 

• Your (Customer) Responsibilities and Obligations: 

• To use the Service, you must be at least 18 years old. You are responsible for 

paying the full amount, including any charges in AED as indicated during the 

transaction. You must comply with these Terms and Conditions, along with any 

applicable laws and regulations. 

• When registering and using the Service, you agree to: 

• Provide accurate, up-to-date, and complete identification and any other required 

information for confirming your identity. 

• Supply us with all necessary documentation to process your transfer and comply 

with applicable legal requirements. 

• Keep all information provided to us current, complete, and truthful. 

• Not use the Service for any Prohibited Purpose, or attempt to manipulate, hack, 

or corrupt the security or functionality of the Website, Application or Branches. 

• Not open multiple registration for the same customer with us. 

• Use the Service only to send money to individuals you know personally, or to pay 

for goods and services from trusted suppliers you’ve verified. 

• You (Customer) understand and agree that: 



 

• We are legally required to retain customer information and transaction records for 

up to 5 years after our relationship ends, or as required by applicable laws. 

• Currency conversion as part of the service will use our exchange rates, with an FX 

Spread applied. 

• Some countries may have minimum or maximum limits on the amounts that can 

be sent via the Service. 

• You are liable for any losses caused by fraud, fraudulent activities, or breaches of  

these Terms and Conditions. 

• You must contact us immediately if  you believe a transaction was not executed 

properly, or if  the funds were not received or only partially received. 

• It is your responsibility to inform the Beneficiary of  the information needed to 

collect the funds (e.g., ID, transaction amount, Reference Number). 

Fees and Payment Methods 
 
The Service consists of  both FX Spread and Fees. 
Our Fees may change, but such changes will not affect orders for which we have already 
sent you the Confirmation. 
We accept payments via the following methods: 

• Bank Transfer 

• Payments at any Hadi Express Exchange Branch – Cash or Cheque accepted. 

Please note that additional charges may apply depending on the payment method 
chosen. We are not liable for any extra fees charged by the banks involved (sending or 
receiving). 
Promotional Discounts on our Fees may be available through promotions from us or our 
partners, subject to specific terms and conditions. 
 
Cancellations and Refunds 
 

• Cancellations and refund requests can be made by emailing us at 

customercare@hadiexchange.ae. 

• Please note that cancellations and refunds are processed at our discretion and 

may take up to 14 business days. This depends on factors beyond our control, 

such as third-party counterparties. 

• Additional charges may apply for cancellations and refund requests. 

• Refunds will be processed through the payment method originally used for the 

transaction, as determined by Hadi Express Exchange. 

• Hadi Express Exchange reserves the right to terminate relationships with 

customers in cases of violations of laws or institutional policies. Customers will be 

notified in writing, in accordance with UAE AML CFT regulations. 

• If any product or service is withdrawn or expired, customers will receive a minimum 

30-day notice. Customers with dormant accounts (inactive for 365 days or with 

expired IDs) will need to complete KYC renewals before reactivation. 



 

• The revocation of consent does not impact the legality of data previously 

processed, and such revocation will take effect within 30 calendar days. 

Confidentiality / Privacy 
 
As a fully regulated entity under the Central Bank of  the UAE, we are required to obtain, 
verify, and record information about our customers. We may ask for personal data and 
KYC details to offer our Service. 
Your information will be securely processed in compliance with data privacy and 
protection laws. 
Customer information remains confidential, unless required by law, regulatory 
requirements, or authorities for crime prevention, fraud detection, or money laundering 
and terrorism financing prevention. 
Suspicious activities may be reported to the relevant authorities. 
For more details, refer to our Privacy Policy on our website www.hadiexchange.ae. 
Hadi Express Exchange ensures that all data collection is for lawful, customer-related 
purposes. The nature of  the data collected, whether mandatory or voluntary, will be 
clearly communicated and acknowledged. When processing data, we will provide a 
comprehensive description of  the data being processed as required by law. 
 
Complaints, Feedback, or Suggestions 
 
You can email us or contact us as below: 
Email: customercare@hadiexchange.ae 
Tel: +971 4 335 4499  
Please note that updates to Transaction Complaints might take up to 14 business days, 
depending on the response time from counterparties. 
 
Written Communications 
 
Applicable laws and regulations require that some of  the information we send to you or 
communications between you and us should be in writing. You agree to receive such 
written communications electronically. You also agree that electronic means of  
communication shall be effective for the purpose of  the Contract between you and us. 
The foregoing does not affect your statutory rights. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Terms & Conditions 
For Transactions Made at the Branch 

 
• Currencies once exchanged will be bought or sold only at our prevailing buying 

or selling rate. The transaction details should be checked and confirmed before 

proceeding with the payment. 



 

• Please count your money before leaving the counter. Hadi Express Exchange will 

not be responsible for any claims made afterward. Errors and omissions are 

excepted. 

• Transfers will be considered as executed unless any claim contrary to this is 

received from the remitter within three (3) months from the date of  remittance.  

• Refunds against cancelled drafts, transfers, or any other remittance transactions 

returned unpaid for any reason will be made at the prevailing buying rate or 

purchase rate, whichever is lower. 

• Re-issuance or replacement of  remittance transactions for any reason will be 

subject to our charges and the rate difference as applicable.  

• Hadi Express Exchange or our agents shall not be responsible for delays, mistakes, 

omissions, or losses caused by system issues or force majeure events, which 

include, without limitation, acts of  God such as hurricanes, floods, earthquakes, 

volcanic eruptions, etc., as well as war, strikes, riots, fires, or any other 

circumstances beyond our control. 

• Correspondent/ intermediary/ beneficiary bank charges may apply in certain 

countries, and transfers will be subject to such charges at the receiving end.  

• All transactions will be subject to the AML/CFT laws, regulations, standards, and 

policies issued by the Central Bank of  the UAE and other international 

organizations. All KYC information and documents must be provided as per the 

requirements of  local and international KYC regulations and standards, and we 

guarantee the confidentiality of  all KYC information and documents submitted by 

customers. 

• At the time of  transaction processing, valid and original identification must be 

presented.  

• Valid IDs include Emirates ID, Passport with a valid visa, and GCC ID for GCC 

nationals. 

• Please verify and confirm the accuracy of  transaction details before making 

payment.  

• All transactions will be considered authorized if  proper and secure validation 

procedures have been applied by Hadi Express Exchange, unless prima facie 

evidence can be provided by the consumer to establish reasonable doubt that the 

transaction in dispute was not executed by the consumer. 

• For assistance, please contact our customer care centre at +971 04 335 4499. 

 
 
 



 

 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
Terms & Conditions of Unclaimed Funds 
 
As a commitment to customer satisfaction, Hadi Express Exchange prioritizes customer 
happiness in all transactions. We are dedicated to protecting the interests of  our 
customers and strive to ensure a smooth customer journey. Accordingly, Hadi Express 
Exchange properly assesses, documents, discloses, and returns unclaimed funds in 
accordance with the guidelines set by the Central Bank of  the UAE. 

• Processed transactions subject to cancellations or rejections for any reason will 

be refunded to the remitter within 7 days after receiving the funds from the 

respective correspondent.  

• Unpaid money transfer operator (MTO) transactions for more than 90 calendar 

days from the transaction date will be called back from the respective MTO, and 

the funds will be refunded to the remitter. 

• If  a client fails to provide a corrected SIF file or is unreachable for any reason, 

after 5 days of  SIF file rejection, the rejected SIF file amount will be moved to the 

return account, and the refund will be made to the respective customers within 5 

working days. 

• Exceptions to these rules will be reported to the Central Bank of  the UAE by the 

end of  the calendar month. 

 Hadi Express Exchange will assess the amount of  unclaimed funds on the last day of  
every month and disclose it as a separate item under "Current Liabilities." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
  

 الشروط والأحكام

 



 

 

 
 
 
 

 
 الشروط والأحكام 

 

 هادي إكسبريس للصرافة مرخصة من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة

تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة. أي نزاع ينشأ عن هذه الشروط والأحكام أو يتعلق  

 .بها سيكون من اختصاص محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة حصريًا

 الأحكام العامة

تتحكم الشروط والأحكام الموضحة أدناه في وصولك إلى واستخدامك لموقعنا الإلكتروني )المشار إليه بـ "الموقع  

 .الإلكتروني"(

 

أنت توافق على أن النسخة باللغة الإنجليزية من هذه الشروط والأحكام ستكون النسخة الحاكمة لجميع اللغات. أي  

ترجمات مقدمة هي لأغراض إرشادية فقط. في حال نشوء نزاع أو مطالبة فيما يتعلق بهذه الشروط والأحكام، سيتم حلها 

 .بناءً على النسخة الإنجليزية حصريًا

 

داخل هذه الشروط والأحكام، تشير العبارات مثل "هادي إكسبريس للصرافة"، "نحن"، "نا"، أو "خاصتنا" إلى هادي  

 .إكسبريس للصرافة، بينما تشير "أنت" و"خاصتك" إلى أي شخص يقوم بالوصول إلى الخدمة واستخدامها كمرسل

أنت تقر بأن الوصول إلى واستخدام الخدمة يعتمد على قبولك لهذه الشروط والأحكام. يمكنك طلب نسخة من هذه الشروط  

والأحكام عبر البريد أو البريد الإلكتروني في أي وقت. ما عليك سوى الاتصال بنا على  

customercare@hadiexchange.ae  أو تنزيلها مباشرة منwww.hadiexchange.ae. 

 

   تعديل
يس للصرافة، المرخصة من  قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة  المركزي، بالحق  ف  كة هادي إكسبر  تحتفظ شر

ا   للقواني    المعمول  بها  أو  السياسات الداخلية. وسيتم إبلاغ العملاء  بأي من  هذه التعديلات قبل
ً
وط والأحكام وفق  الشر

ونية 60 ،  أو  إعلانات الفروع، أو  الوسائل الإلكبر  
ون   . يومًا   من تاري    خ شيانها،  وذلك من خلال الموقع الإلكبر

 

. نحن نحتفظ بالحق في حظر أو رفض أي معاملة عند تحديد أي خرق للقوانين أو اللوائح أو الالتزامات التعاقدية المتعلقة  

 .بالامتثال التنظيمي

أي خصم أو هدية أو حافز تقدمه هادي إكسبريس للصرافة يخضع لشروط وأحكام محددة مرتبطة بكل عرض ترويجي.  

سيتم عرض هذه الشروط بشكل بارز في إعلاناتنا أو إفصاحات الفروع أو على موقعنا الإلكتروني. عدم الامتثال لهذه 



 

 .الشروط قد يؤدي إلى إلغاء أو مصادرة أي حافز معروض

 

لأي مشكلات تتعلق ببطاقات الرواتب المفقودة أو المسروقة أو الشكاوى المتعلقة بالمعاملات غير المصرح بها، يرجى 

 customercare@hadiexchange.aeأو إرسال بريد إلكتروني إلى  97143354499+الاتصال بنا على 

 التنازل عن فترة التهدئة

من خلال المتابعة في أي من منتجاتنا أو خدماتنا، فإنك تقر وتوافق على التنازل عن فترة التهدئة. ينطبق ذلك على جميع 

الحوالات بالعملات المحلية والأجنبية، معاملات تحويل العملات الأجنبية )الشراء/البيع(، دفع الأجور عبر نظام دفع  

 .، والخدمات ذات القيمة المضافة التي تم الشروع بها معناWPS الأجور

 التعريفات 

 :في هذه الشروط والأحكام، يجب أن تحمل المصطلحات التالية المعاني الموضحة لها

يشير إلى الموظفين في هادي إكسبريس للصرافة المسؤولين عن الامتثال للوائح تحويل الأموال وقوانين  ضابط الامتثال •

 .مكافحة غسيل الأموال

تشير إلى الرسوم التي نطبقها مقابل الخدمة، كما تم إبلاغك بها قبل إصدار التأكيد أو كما هو موضح في هذه   الرسوم •

 .الشروط والأحكام

 .يشمل الظروف التي تقع خارج نطاق سيطرتنا حدث القوة القاهرة •

يمثل الفرق بين سعر الصرف الذي نشتري به العملة والسعر الذي نقدمه لك   (FX Spread) فرق سعر الصرف •

 .للتحويل

تشمل الفيروسات، والبرامج الخبيثة، والبرمجيات الأخرى المصممة لإلحاق الضرر أو التدخل في أي   الشفرة الخبيثة •

 .أنظمة أو بيانات

تشير إلى القوانين المعمول بها في الإمارات العربية المتحدة و/أو البلد الذي سيتم استلام الأموال  لوائح تحويل الأموال •

 .فيه

يعني استخدام الخدمة لأي أنشطة غير قانونية، بما في ذلك غسيل الأموال، أو التهرب من مصادرة  الغرض المحظور •

 .الأموال

 .يشير إلى الشخص الذي يتلقى تحويل الأموال المستفيد •

 .هو الرقم الفريد الذي يتم إصداره لمعاملتك والذي يجب على المستفيد تقديمه لاستلام الأموال رقم المرجع •

 .يشير إلى الشخص الذي يبدأ عملية تحويل الأموال مرسل أو المحولال •

 .تعني أي تحويل أموال يتم بواسطة الخدمة التي تقدمها المعاملة •

، حيث نقدم خدمات تحويل الأموال عبر الإنترنت  www.hadiexchange.aeيشير إلى   الموقع الإلكتروني •

 .والمعلومات

 :مسؤولياتك وواجباتك )العميل(

عامًا. أنت مسؤول عن دفع المبلغ الكامل، بما في ذلك أي رسوم   18لاستخدام الخدمة، يجب أن تكون على الأقل في سن 



 

بالدرهم الإماراتي كما هو موضح أثناء المعاملة. يجب عليك الامتثال لهذه الشروط والأحكام، بالإضافة إلى أي قوانين  

 .ولوائح سارية

 :عند التسجيل واستخدام الخدمة، فإنك توافق على

 .تقديم هوية دقيقة ومحدثة وكاملة وأي معلومات أخرى مطلوبة لتأكيد هويتك •

 .تزويدنا بجميع الوثائق اللازمة لمعالجة تحويلك والامتثال للمتطلبات القانونية السارية •

 .الحفاظ على جميع المعلومات المقدمة لنا محدثة وكاملة وصحيحة •

عدم استخدام الخدمة لأي غرض محظور، أو محاولة التلاعب أو الاختراق أو فساد أمان أو وظائف الموقع الإلكتروني   •

 .أو التطبيق أو الفروع

 .عدم فتح تسجيلات متعددة لنفس العميل معنا •

من السلع والخدمات من الموردين  استخدام الخدمة فقط لإرسال الأموال إلى الأفراد الذين تعرفهم شخصيًا، أو لدفع ث •

 .الموثوقين الذين قمت بالتحقق منهم

 :أنت )العميل( تفهم وتوافق على أن

سنوات بعد انتهاء علاقتنا، أو  5نحن ملزمون قانونًا بالاحتفاظ بمعلومات العميل وسجلات المعاملات لمدة تصل إلى  •

 .حسب ما تقتضيه القوانين المعمول بها

 .تحويل العملات كجزء من الخدمة سيتم باستخدام أسعار الصرف الخاصة بنا، مع تطبيق فارق سعر الصرف •

 .بعض الدول قد تفرض حدودًا دنيا أو قصوى للمبالغ التي يمكن إرسالها عبر الخدمة •

 .أنت مسؤول عن أي خسائر ناجمة عن الاحتيال أو الأنشطة الاحتيالية أو خرق هذه الشروط والأحكام •

، أو إذا لم يتم استلام الأموال أو تم استلام  يجب عليك الاتصال بنا فورًا إذا كنت تعتقد أن المعاملة لم تتم بشكل صحيح •

 .جزء منها فقط

 .من مسؤوليتك إبلاغ المستفيد بالمعلومات اللازمة لاستلام الأموال )مثل: الهوية، مبلغ المعاملة، رقم المرجع( •

 الرسوم وطرق الدفع 

 .تتكون الخدمة من فارق سعر الصرف والرسوم

 .قد تتغير رسومنا، لكن هذه التغييرات لن تؤثر على الطلبات التي تم إرسال التأكيد لك بشأنها بالفعل

 :نقبل المدفوعات عبر الطرق التالية

 التحويل البنكي •

 .نقبل الدفع نقدًا أو بالشيكات  –المدفوعات في أي فرع من فروع هادي إكسبريس للصرافة  •

يرجى ملاحظة أن رسومًا إضافية قد تنطبق بناءً على طريقة الدفع المختارة. نحن غير مسؤولين عن أي رسوم إضافية  

 .تفرضها البنوك المعنية )البنوك المرسلة أو المستلمة(

التي نقدمها أو يقدمها شركاؤنا،   قد تكون هناك خصومات ترويجية على رسومنا متاحة من خلال العروض الترويجية

 .وذلك وفقًا لشروط وأحكام محددة 



 

 الإلغاءات والمبالغ المستردة

يمكن تقديم طلبات الإلغاء والمبالغ المستردة عن طريق إرسال بريد إلكتروني إلينا على  •

customercare@hadiexchange.ae. 

يوم عمل. يعتمد  14يرجى ملاحظة أن طلبات الإلغاء والمبالغ المستردة تتم حسب تقديرنا وقد تستغرق ما يصل إلى   •

 .ذلك على عوامل خارجة عن إرادتنا، مثل الأطراف الثالثة المعنية

 .قد تنطبق رسوم إضافية على طلبات الإلغاء والمبالغ المستردة •

سيتم معالجة المبالغ المستردة من خلال طريقة الدفع المستخدمة أصلاً في المعاملة، وفقًا لما تحدده هادي إكسبريس  •

 .للصرافة

 تحتفظ هادي إكسبريس للصرافة بحق إنهاء العلاقات مع العملاء في حالات انتهاك القوانين أو السياسات المؤسسية. •

 .سيتم إخطار العملاء كتابيًا، وفقًا للوائح مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب في دولة الإمارات العربية المتحدة

يومًا على الأقل. يجب على العملاء  30إذا تم سحب أي منتج أو خدمة أو انتهت صلاحيتها، سيتم إشعار العملاء قبل  •

يومًا أو الذين لديهم هويات منتهية( استكمال تجديد إجراءات  365الذين لديهم حسابات غير نشطة )لم يتم استخدامها لمدة 

 .قبل إعادة تفعيل الحساب (KYC) اعرف عميلك

 .يومًا تقويميًا 30بيانات التي تم معالجتها مسبقًا، وسوف يسري هذا الإلغاء خلال إلغاء الموافقة لا يؤثر على قانونية ال •

 السرية / الخصوصية

كوننا كيانًا مرخصًا بالكامل من قبل البنك المركزي الإماراتي، فإننا ملزمون بالحصول على معلومات العملاء والتحقق  

 .لتقديم خدماتنا (KYC) منها وتسجيلها. قد نطلب بيانات شخصية وتفاصيل اعرف عميلك

 .سيتم معالجة معلوماتك بشكل آمن بما يتماشى مع قوانين حماية الخصوصية والبيانات

تظل معلومات العملاء سرية، إلا إذا كان مطلوبًا بموجب القانون أو المتطلبات التنظيمية أو السلطات من أجل الوقاية من  

 .الجريمة، أو الكشف عن الاحتيال، أو مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب

 .عنيةقد يتم الإبلاغ عن الأنشطة المشبوهة إلى السلطات الم

لمزيد من التفاصيل، يمكنك الاطلاع على سياسة الخصوصية الخاصة بنا على موقعنا الإلكتروني  

www.hadiexchange.ae. 

تضمن هادي إكسبريس للصرافة أن جميع جمع البيانات يتم لأغراض قانونية تتعلق بالعميل. سيتم توضيح طبيعة البيانات  

التي يتم جمعها، سواء كانت إلزامية أو طوعية، وسيتم التأكيد عليها. عند معالجة البيانات، سنقدم وصفًا شاملاً للبيانات  

 .ب القانونالتي يتم معالجتها كما هو مطلوب بموج

 .وصف شامل للبيانات التي يتم معالجتها وفقاً لما يتطلبه القانون

 الشكاوى، التعليقات، أو الاقتراحات

 :يمكنك إرسال بريد إلكتروني إلينا أو الاتصال بنا عبر الوسائل التالية

 customercare@hadiexchange.ae :البريد الإلكتروني

 97143354499+الهاتف: 



 

يوم عمل، اعتمادًا على وقت   14يرجى ملاحظة أن التحديثات المتعلقة بشكاوى المعاملات قد تستغرق ما يصل إلى 

 .استجابة الأطراف المقابلة

 الاتصالات الكتابية

تتطلب القوانين واللوائح المعمول بها أن بعض المعلومات التي نرسلها إليك أو الاتصالات بينك وبيننا يجب أن تكون  

كتابية. أنت توافق على تلقي مثل هذه الاتصالات الكتابية إلكترونيًا. كما توافق على أن الوسائل الإلكترونية للاتصال 

 .لا يؤثر ما ذكر على حقوقك القانونية ستكون فعّالة لأغراض العقد بينك وبيننا.

 الشروط والأحكام 

 للمعاملات التي تتم في الفرع 

العملات التي تم تحويلها سيتم شراؤها أو بيعها فقط وفقًا لسعر الشراء أو البيع الساري لدينا. يجب التحقق من تفاصيل 

 .المعاملة وتأكيدها قبل المتابعة في الدفع

مسؤولة عن أي مطالبات تقُدّم لاحقًا.  هادي إكسبريس للصرافة  يرجى عد الأموال قبل مغادرة الشباك. لن تكون •

 .الأخطاء والسهو مستثناة 

 .( أشهر من تاريخ التحويل3ستعُتبر التحويلات مكتملة ما لم يتم تلقي أي مطالبة مخالفة من المرسل خلال ثلاثة ) •

ة أخرى تم إرجاعها دون دفع  استرداد المبالغ مقابل المسودات الملغاة أو التحويلات أو أي معاملات حوال ءسيتم إجرا •

 .لأي سبب كان، وفقًا لسعر الشراء الساري أو سعر الشراء، أيهما أقل

 .إصدار أو استبدال معاملات التحويل لأي سبب كان سيخضع لرسومنا وفرق السعر حسبما هو مناسب •

أو وكلاؤنا مسؤولين عن التأخيرات أو الأخطاء أو السهو أو الخسائر الناتجة عن   هادي إكسبريس للصرافة  لن تكون •

مشكلات النظام أو أحداث القوة القاهرة، التي تشمل، على سبيل المثال لا الحصر، أحداث الطبيعة مثل الأعاصير،  

والشغب والحرائق أو أي  الفيضانات، الزلازل، الثورات البركانية، وما إلى ذلك، فضلاً عن الحروب والإضرابات 

 .اظروف أخرى خارجة عن إرادتن

 

قد تفُرض رسوم من البنك المراسل / الوسيط / المستفيد في بعض البلدان، وستكون التحويلات خاضعة لتلك الرسوم   •

 .في الطرف المستقبل

 ستخضع جميع المعاملات لقوانين ولوائح ومعايير وسياسات مكافحة غسل الأموال ومكافحة تمويل الإرهاب •

(AML/CFT)   التي يصدرها البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى. يجب تقديم

وفقًا لمتطلبات اللوائح والمعايير المحلية والدولية الخاصة بـ "اعرف   (KYC) "جميع معلومات ووثائق "اعرف عميلك

 .عميلك"، ونحن نضمن سرية جميع معلومات ووثائق "اعرف عميلك" المقدمة من العملاء

 .عند معالجة المعاملة، يجب تقديم هوية سارية وأصلية •

تشمل الهويات الصالحة بطاقة الهوية الإماراتية، جواز السفر مع تأشيرة سارية، وبطاقة هوية دول مجلس التعاون   •

 .الخليجي لمواطني دول مجلس التعاون الخليجي

 .يرجى التحقق وتأكيد دقة تفاصيل المعاملة قبل إجراء الدفع •



 

هادي إكسبريس للصرافة ، ما   ستعُتبر جميع المعاملات مفوضة إذا تم تطبيق إجراءات التحقق المناسبة والآمنة من قبل •

 .لم يتم تقديم دليل ظاهر من قبل العميل لإثبات الشك المعقول بأن المعاملة المتنازع عليها لم تنُفذ من قبل العميل

 +  971043354499للحصول على المساعدة، يرجى الاتصال بمركز خدمة العملاء على الرقم  •

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 الشروط والأحكام الخاصة بالأموال غير المطالب بها 

كجزء من التزامها برضا العملاء، تعطي هادي إكسبريس للصرافة الأولوية لراحة العملاء في جميع المعاملات. نحن 

ملتزمون بحماية مصالح عملائنا ونسعى لضمان رحلة سلسة للعملاء. وفقًا لذلك، تقوم هادي إكسبريس للصرافة بتقييم 

وفقًا للإرشادات التي حددها مصرف الإمارات العربية المتحدة وتوثيق والكشف عن وإرجاع الأموال غير المطالب بها 

 .المركزي

أيام بعد استلام الأموال من    7المعاملات المعالجة التي تم إلغاؤها أو رفضها لأي سبب سيتم ردها إلى المرسل خلال  •

 المراسل المعني

يومًا تقويميًا من تاريخ المعاملة سيتم   90لأكثر من  (MTO) المعاملات غير المدفوعة من قبل مشغل تحويل الأموال • .

  .استرجاعها من مشغل تحويل الأموال المعني، وسيتم رد الأموال إلى المرسل

، سيتم  SIF أيام من رفض ملف 5مصحح أو كان غير قابل للوصول لأي سبب بعد  SIF إذا فشل العميل في تقديم ملف •

  .أيام عمل 5نقل مبلغ الملف المرفوض إلى حساب العودة، وسيتم رد المبلغ إلى العملاء المعنيين في غضون  

سيتم الإبلاغ عن الاستثناءات من هذه القواعد إلى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي بحلول نهاية الشهر   •

  .الميلادي

ستقوم هادي إكسبريس للصرافة بتقييم مبلغ الأموال غير المطالب بها في آخر يوم من كل شهر، وسيتم الكشف عنها 

 ."كعنصر منفصل تحت "الالتزامات الحالية
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